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    ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 7 

пленарного засідання 

 

П’ятнадцята сесія                                                                                   22.12.2017р. 

7 скликання                                                                                             м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

          Всього обрано депутатів – 34. 

 

У роботі пленарного засідання 15 сесії взяли участь 29 депутатів (список 

додається).  

 

      На початок засідання зареєструвалося  27 депутатів. 

 

      Головує   на   пленарному засіданні 15 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

      У роботі пленраного засідання 15 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Микитюк С.М.,  керівник Житомирського  районного 

відділення поліції Житомирського відділу поліції Головного управління 

Національної поліції в Житомирській області Крошко С.О., військовий комісар 

Житомирського міського об’єднаного військового комісаріату Матвієць А.В., 

представники районних управлінь, відділів та служб райдержадміністрації, 

керівники підприємств, установ та організацій району, селищний, сільські 

голови, сільські голови та представники об’єднаних територіальних громад 

району, секретар районної територіальної виборчої комісії Колокольцева В.П., 

представники громадськості, працівники виконавчого апарату районної ради, 

представники засобів масової інформації (список додається). 

 

     Голова  районної  ради С.Г. Крутій привітав депутатів районної ради: 

Вербило Л.В. -  з присвоєнням Почесного звання «ЗАСЛУЖЕНИЙ ПРАЦІВНИК 

ОСВІТИ УКРАЇНИ»; Кліменка В.М. – з відзначенням 8 грудня ювілейної дати 

від Дня народження;  Гребенюка М.М. - з відзначенням 24 листопада ювілейної 

дати від Дня народження; Високопічського сільського голову Маслова А.А. – з 

відзначенням 16 листопада ювілейної дати від Дня народження; Садківського 

сільського голову Яромова М.В. – з відзначенням 21 листопада ювілейної дати 

від Дня народження. Вручив їм квіти. 
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СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

      Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 15 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 15 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Кліменка Валерія Миколайовича. 

2. Рожка Віталія Олександровича. 

3. Якімця Андрія Вікторовича. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 26 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Кліменко В.М.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що відповідно 

до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а після його 

завершення візує  протокол поіменного голосування, а також повідомив про те, 

що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  ведення протоколу, 

вирішення інших питань у період засідання  здійснює виконавчий апарат 

районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту районної ради пленарне 

засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники 

виконавчого апарату районної ради. Звернувся до депутатів про те, що у разі 

виникнення у депутатів конфлікту інтересів при розгляді питань порядку 

денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають повідомити про це відповідно 

до законів України «Про запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування 

в Україні». 

 

Для    участі   у   роботі сесії зареєструвалася депутат районної ради 

Шахова О.П.  

У роботі 15 сесії районної ради 7 скликання  бере участь 28 депутатів. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 15 сесії районної ради.  

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. Проінформував, що проекти рішень розглянуті 

постійними комісіями, пропозиції та зауваження комісій враховано. Проекти 

порядку денного та рішень усім роздано. Запитав чи не має інших пропозиції до 

порядку денного, заперечень, доповнень. 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити  наступний порядок денний пленарного засідання 15 

сесії: 

1. Інформація Житомирської районної територіальної виборчої комісії про 

заміщення депутатів замість вибулих та визнання їх повноважень. 

Інформує: Колокольцева Валентина Пилипівна – секретар районної  

                  виборчої комісії 

               

2. Про інформацію керівника Житомирського районного відділення поліції 

Житомирського відділу поліції Головного управління Національної поліції в 

Житомирській області про діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод 

людини, протидії злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку на 

території Житомирського району. 

Інформує: Крошко Сергій Олександрович - керівник Житомирського 

                   районного відділення поліції Житомирського відділу поліції  

                  Головного управління Національної поліції  

                  в Житомирській області 

 

3. Про проект Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Гречко Олена Борисівна – начальник відділу економічного  

                  розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

4. Про затвердження Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної адміністрації 

на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

5. Про затвердження Програми про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                              організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

6. Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам 

Житомирського району на 2018 рік. 

            Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та  

                              соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

7. Про районну (комплексну) цільову соціальну Програму забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх 

числа на 2018-2022 роки. 

           Інформує: Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах  

                              дітей райдержадміністрації 
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8. Про затвердження Програми організації харчування школярів у закладах 

загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

            Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти  

                              райдержадміністрації 

 

9. Про затвердження Порядку конкурсного відбору керівника та педагогічних 

працівників комунальної установи «Інклюзивно ресурсний центр 

Житомирського району Житомирської області». 

             Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти  

                               райдержадміністрації 

 

10. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2018 році 

Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та 

порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                               організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

11. Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки.  

             Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та               

                                соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

12.  Про внесення доповнень до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2016-

2017 рр. 

             Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник   фінансово- 

                                господарського відділу апарату райдержадміністрації 

 

13. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

             Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

                              райдержадміністрації 

 

14. Про внесення змін до Комплексної  програми розвитку  цивільного захисту 

населення  Житомирського району на 2017-2018 роки 

           Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

                            райдержадміністрації 
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15. Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення 

електронних торгів. 

           Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу  

                              з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                              власності виконавчого апарату районної ради 

 

16.  Про делегування повноважень відділу освіти Житомирської районної 

державної адміністрації відповідно до Закону України «Про освіту». 

            Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з  

                               юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

  

17. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

           Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з  

                              юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                              власності виконавчого апарату районної ради 

 

18.  Про внесення змін до складу комісії з питань поновлення прав 

реабілітованих Житомирської районної ради. 

           Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з  

                             юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                             власності виконавчого апарату районної ради 

 

19. Про внесення змін до рішення районної ради 1 сесії 7 скликання №7 від 

02.12. 2015р. «Про обрання складу постійних комісій районної ради». 

           Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з  

                             юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                             власності виконавчого апарату районної ради 

 

20. Про внесення змін до Регламенту Житомирської районної ради 7 

скликання. 

           Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

21. Про угоду між районною радою та Станишівською сільською радою 

об'єднаної територіальної громади. 

           Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

22.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

            Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                              організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

23. Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

           Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  
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24. Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 році. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович-  головний спеціаліст з питань  

                              комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                              забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату  

                              районної ради 

 

25. Щодо оцінки майна, яке підлягає відчуженню. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович-  головний спеціаліст з питань  

                              комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                              забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату  

                              районної ради 

 

26. Про вилучення земельної ділянки із постійного користування 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович-  головний спеціаліст з питань  

                              комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                              забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату  

                              районної ради 

 

27.  Про безоплатну передачу земельної ділянки із спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ району до комунальної власності 

Станишівської сільської ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович-  головний спеціаліст з питань  

                              комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                              забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату  

                              районної ради 

 

28. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га, яка надається 

в оренду гр. Лук'янчуку М. М. для ведення фермерського господарства (01.02) на 

території Сінгурівської сільської ради (за межами населеного пункту). 

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 

 

29. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га, яка надається 

в оренду гр. Лук'янчуку М. М. для ведення фермерського господарства (01.02) на 

території Сінгурівської сільської ради (за межами населеного пункту). 

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 
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30. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки, що передається в оренду ТзОВ «ПОЛІССЯ 

ЗЕРНОПРОДУКТ», загальною площею 6,5924 га. для розміщення та 

експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості (11.02) на території 

Станишівської сільської ради (поза межами населеного пункту). 

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 

 

31. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельних ділянок, загальною площею 20,2452 га, які 

перебувають в оренді ТОВ «Украгротехтрейд» для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва на території Садківської сільської ради 

(поза межами населеного пункту).  

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 

 

32. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки, загальною площею 0,7628 га, яка передана в оренду 

громадянам Дідику А.С. та Тарасевичу Я.А. для іншого сільськогосподарського 

призначення – 01.13 (обслуговування комплексу складів-зерносховищ), 

розташованої на території Сінгурівської сільської ради (поза межами населеного 

пункту).  

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 

 

33. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

           Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління  

                             фінансів райдержадміністрації 

 

34.  Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

           Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління  

                             фінансів райдержадміністрації 

 

35.  Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 

04.11.2016р. №203  «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

            Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальника управління  

                              фінансів райдержадміністрації 

 

36. Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

            Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління  

                              фінансів райдержадміністрації 

 



8 

 

37. Про звітність депутатів Житомирської районної ради 7 скликання перед 

виборцями. 

            Інформує: Вербило Лариса Василівна – голова постійної комісії з питань  

                               законності, правопорядку  і прав людини, депутатської етики,   

                               забезпечення діяльності депутатів та місцевого  

                               самоврядування 

 

38. Про розгляд звернення трудового колективу Державного підприємства 

«Житомирське лісове господарство» та звернення до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Комітету Верховної Ради України з питань 

екологічної політики, природокористування та ліквідації наслідків 

Чорнобильської катастрофи, Житомирської обласної ради, Житомирської 

обласної державної адміністрації про недопущення реалізації «Стратегії 

реформування лісового господарства на період до 2022 року», схвалену 16 

листопада 2017 року Кабінетом Міністрів України. 

           Інформує: Карчевський Руслан Анатолійович – депутат районної ради,   

               директор Державного підприємства  «Житомирське лісове  

               господарство» 

 
39. Про підтримку звернення депутатів Новоград-Волинської районної 

ради. 

            Інформує: Козел Василь Васильович  - заступник голови постійної комісії  

                              з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

                              відносин  та  екології 

 

40. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік». 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної  

                                 установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 
41. Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

            Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної  

                               установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

42. Про затвердження договору про надання освітніх послуг між 

відділом освіти Житомирської райдержадміністрації та Станишівською 

сільською радою.  

             Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти  

                               райдержадміністрації 

 

43.  Про погодження проектів договорів. 

             Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї,  

                                молоді та спорту  райдержадміністрації 
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44.  Про звернення до сільських рад об’єднаних територіальних громад 

Житомирського району щодо підтримки розвитоку фізичної культури і спорту. 

             Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї,  

                               молоді та спорту  райдержадміністрації 

 

45. Різне. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 27 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк 

О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О.,   Стах В.М.,   

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Порядок денний затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  15 сесії. 

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 15 

сесії районної ради: для затвердження бюджету  -  до 20 хвилин; для презентації 

програм - до 10 хвилин  кожному доповідачу; з інших питань – до 5 хвилин 

кожному доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - 

до  3 хвилин; через дві години роботи сесії відповідно до Регламенту зробити 

перерву на 20 хвилин; інші перерви проводити за заявами депутатських фракцій, 

груп  та  позафракційних депутатів; після розгляду питань порядку денного 

надати слово бажаючим для внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 
       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Кліменко В.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О.,   Стах В.М.,   Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова 

О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,  проінформував, що 

відповідно до статті 70 Регламенту районної ради та статті 59 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» рішення вважається прийнятим, якщо 
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за нього проголосувала більшість від загального складу ради, а проект рішення 

або пропозиція, які не отримали необхідної кількості голосів на підтримку, 

вважається відхиленим. А також заявив про наявний конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 

2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», оскільки вони передбачають 

видатки на утримання виконавчого апарату районної ради, який він очолює та в 

якому працює. 

        Білецький О.М., заступник голови раойнної ради, який заявив про наявний 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого апарату 

районної ради, в якому він працює. 

       Рєбдєв Я А., депутат раойнної ради, який заявив про наявний конфлікт у 

нього інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого апарату 

районної ради, в якому він працює. 

       Уницький С.О., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого апарату 

районної ради, в якому він працює.  

        Голік Т.І., депутат районної ради, який заявив про наявний у неї конфлікт 

інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого апарату 

районної ради, в якому вона працює. 

      Рожко В.О., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого апарату 

районної ради, в якому працює йогго сестра Садовська С.О. 

       Гребенюк О.П., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання структурних підрозділів 

комунальних установ «ЦРЛ» та «ЦПМСД» районної ради, в яких він працює. 

        Нижник В.Т., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього  

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання комунальної установи 

«ТСО», яку він очолює та у якій працює. 

      Кліменко В.М., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання комунальної установи 

«Трудовий архів», яку він очолює та у якій працює. 
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      Оржехівський В.М., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік» та «Про районний бюджет на 2018 рік», 

оскільки вони передбачають видатки на утримання структурного підрозділу 

райдержадміністрації, в якому він працює (управління АПР РДА). 

 

1. СЛУХАЛИ: Інформація Житомирської районної територіальної виборчої 

комісії про заміщення депутатів замість вибулих та визнання їх повноважень. 

         Інформує: Колокольцева В.П. – секретар Житомирської районної 

територіальної виборчої комісії 

Повідомила про припинення повноваженнь депутатів районної ради від 

партії "БПП "Солідарність" Р.В. Стасюка та Л.О.Нечипорук у зв'язку з обранням 

їх депутатами відповідно Оліївської та Глибочицької ОТГ, а також повідомила 

відповідно до законів України «Про місцеві вибори» та «Про статус депутатів 

місцевих рад» про заміщення депутата замість вибулого – обраним депутатом 

Житомирської районної ради сьомого скликання вважається О.В. Станіславов, 

головного лісничого Березівського лісництва Житомирського лісгоспу, який є 

наступним у виборчому списку Житомирської районної в Житомирській області 

організація ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 

ВИРІШИЛИ: Інформацію Житомирської районної територіальної виборчої 

комісії про заміщення депутата замість вибулого та визнання повноважень 

депутата районної ради Станіславова О.В. взяти до відома. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Кліменко В.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О.,   Стах В.М.,   Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова 

О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Депутати оплесками привітали Станіславова О.В.  

Голова районної ради Крутій С.Г. вручив Станіславову О.В. посвідчення та 

нагрудний знак депутата районної ради. 

Для  участі  у  роботі сесії зареєструвався депутат районної ради 

Станіславов О.В.  

 

У роботі пленарного засідання 15 сесії районної ради 7 скликання  бере 

участь 29 депутатів. 

 

Головуючим оголошено про те, що у роботі пленарного засідання 15 сесії 

районної ради 7 скликання  беруть участь 29 депутатів із 35. 
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ВИСТУПИЛИ: Військовий комісар Житомирського міського об’єднаного 

військового комісаріату Матвієць А.В., який вручив подяки військового 

комісаріату голові районної ради, голові райдержадміністрації та інспектору 

загального вдіділу РДА з мобілізаційної роботи за сприяння у роботі 

військкомату та забезпечення призову на вйськову службу, а також повідомив 

про те, що за рейтинговим списком по України Житомирський об’єднаний 

військовий комісаріат займає п’яте місце. 

2. СЛУХАЛИ: Про інформацію керівника Житомирського районного 

відділення поліції Житомирського відділу поліції Головного управління 

Національної поліції в Житомирській області про діяльність у сфері охорони та 

захисту прав і свобод людини, протидії злочинності, забезпечення публічної 

безпеки і порядку на території Житомирського району. 

          Інформує: Крошко С.О. - керівник Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції Головного управління Національної поліції 

в Житомирській області - текст інформації додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Окоча О.С., Левківський сільський голова, повідомив, що на 

кільцевій розвилці, біля с.Левків, щодня трапляється близько 20 ДТП, і на 

зазначеній ділянці дороги вже 3 дні відсутнє освітлення, і ніхто не приймає 

жодних заходів. 

Крошко С.О., керівник Житомирського районного відділення поліції 

Житомирського відділу поліції Головного управління Національної поліції в 

Житомирській області, повідомив, що ця інформація йому невідома, і що у 

поліції відсутні повноваження стосовно нагляду за дорогами. 

Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чи знають сільські голови де 

живуть 17 осіб, які були достроково звільнені з  місць позбавлення волі. 

Крошко С.О., керівник Житомирського районного відділення поліції 

Житомирського відділу поліції Головного управління Національної поліції в 

Житомирській області, відповів, що листи з відповідною інформацією були 

надіслані всім сільським радам. 

Оржехівський В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію прийняти 

звернення від Левківського сільського голови стосовно ситуації, яка склалась, та 

створити робочу групу, щоб вирішити зазначене питання. 

Андросович П.В., Василівський сільський голова, зазначив, що вже понад 

1,5 місяці відсутнє освітлення на небезпечній ділянці дороги траси міжнародного 

значення при в'їзді до села Василівка та у Болярці, і він неодноразово звертався 

до Служби автомобільних доріг, щоб вони вирішили це питання. 

Крутій С.Г., голова районної ради, запропонував сілььским головам 

письмо звернутись до районної ради, і на підставі цих звернень буде 

підготовлено звернення до Служби автомобільних доріг в Житомирській області. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію керівника Житомирського районного відділення 

поліції Житомирського відділу поліції Головного управління Національної 

поліції в Житомирській області про діяльність у сфері охорони та захисту прав і 

свобод людини, протидії злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку 

на території Житомирського району взяти до відома. 

(Рішення № 511 додається). 
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          За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Кліменко В.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М.,   Томілкіна В.П.,  Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про проект Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

       Інформує: Гречко О.Б. – начальник відділу економічного розвитку і торгівлі 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив про те, що 

чотирма постійними комісіями проект програми підтримано, а постійна комісія з 

питань бюджету і комунальної власності проект програми не підтримала.   

Запитав чи є у кого запитання, зауваження, пропозиції. 

       Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності, проінформував, що ним зауваження до 

проекту програми висловлені на засіданні постійної комісії та розробниками 

враховані. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік з урахуванням змін та доповнень. 

 (Рішення № 512 та Програма  додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 27 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов 

О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., 

Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В., Оржехівський В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  
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ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної 

комісії з питань бюджету і комунальної власності, запитав з якими газетами 

працює районна рада, яку суму коштів упродовж року сплачено за висвітлення 

діяльності районної ради та чи вказані у договорах на надання інформаційних 

послуг розрахункові величини (вартість друку тощо). 

     Юхимчук С.М., в.о. диреткора комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя», зауважив, що з редакцією «Приміського життя» постійного 

договору на висвітлення діляьності немає. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що районна рада висвітлює 

свою діяльність у районних газетах  «Приміське життя» та «Сільське життя», а 

також при необхідності в обласній газеті «Житомирщина». 

     Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавочого апарату районної ради, 

повідомила, що упродовж першого півріччя 2017 року висвітлення діяльності 

районної ради у зазначених вище газетах здійснювалося за договорами, які 

укладалися щомісячно, та на підставі актів надання послуг; на друге півріччя з 

цими газетами було укладено постійні договори, які є чинними до кінця 

бюджетного року (тобто до 31 грудня 2017 року), а оплата послуг здійснювалася 

за фактично надані послуги (відповідно до актів надання послуг). Наголосила на 

тому, що дані договори укладені на конкретну суму, а також умовами договорів 

визначено вартість за одиницю друку (за 1 кв.см. тексту, фото, тощо). 

Повідомила, що упродовж 2017 року станом на дату сесії газета «Приміське 

життя» надала послуг на суму 77 524 грн., а «Газета «Сільське життя»   на суму 

86 511 грн. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної адміністрації 

на 2018-2020 роки. 

 (Рішення № 513 та  Програма додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 

роки. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  



15 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 514 та програма додаються). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

6.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму надання окремих видів пільг громадянам 

Житомирського району на 2018 рік. 

 (Рішення № 515 та Програма додаються). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7.СЛУХАЛИ: Про районну (комплексну) цільову соціальну Програму 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, 

та осіб з їх числа на 2018-2022 роки. 

Інформує: Черняк А.П. – начальник служби у справах дітей 

райдержадміністрації: 

ВИРІШИЛИ: Затвердити районну (комплексну) цільову соціальну Програму 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, 

та осіб з їх числа на 2018-2022 роки. 

 (Рішення № 516 та Програма додаються). 
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       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

                                                                  

8.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми організації харчування школярів у 

закладах загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Давиденко С.О. – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму організації харчування школярів у закладах 

загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

(Рішення № 517 та Програма додаються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

                                                               

9.СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку конкурсного відбору керівника та 

педагогічних працівників комунальної установи «Інклюзивно ресурсний центр 

Житомирського району Житомирської області». 

Інформує: Давиденко С.О. – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Порядок конкурсного відбору керівника та 

педагогічних працівників комунальної установи «Інклюзивно ресурсний центр 

Житомирського району Житомирської області» з урахуванням поправки щодо 

оголошення конкурсу упродовж січня 2018 року. 

 (Рішення № 518 та Порядок додаються). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 
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Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

10.СЛУХАЛИ: Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2018 році Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Визначити розмір фінансових ресурсів на виконання у 2018 році  

Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських повноважень та 

порядок їх використання на 2018-2020 роки,  затвердженої рішенням 15 сесії  

районної ради 7 скликання від 22.12.2017 р. № 514, у загальному розмірі 720 тис. 

грн. з розрахунку по 20 тис. грн. на кожного депутата районної ради. 

(Рішення № 519 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11.СЛУХАЛИ: Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної 

Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування 

пам’яті загиблих на 2016-2018 роки.  

Інформує: Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

(Рішення № 520 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 
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Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В. 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

12.СЛУХАЛИ: Про внесення доповнень до районної Програми по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, 

визначених законами України та делегованих Житомирською районною радою, 

на 2016-2017 рр. 

Інформує: Сікайло Т.А. – начальник   фінансово-господарського відділу 

апарату  райдержадміністрації 
ВИРІШИЛИ: Внести доповнення до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2016-

2017 рр. 

(Рішення № 521 додається). 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М. Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Ф.В. - начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, який запитав, чи сума 

22 000,0 тис. грн. це субвенція. 

Янєв Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення райдержадміністрації, відповів, що це сума 

коштів, яка надійшла у вигляді субвенцій із сільських бюджетів. 

Котвицький С.В., депутат районної ради,  вніс пропозицію змінити 

формулювання у пояснюючій таблиці та відповідно у рішенні, по коштах, які 
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заплановані на 2017 рік в обсязі 28 000,0 тис. грн., зазначивши, що це фактично 

спрямовані у 2017 році кошти, а не планові. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки з урахуванням пропозиції депутата 

Котвицького С.В. 

(Рішення № 522 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, яка 

надала договора з редакцією газети «Приміське життя», зачитала  терміни їх дії 

та суми на які вони були заключені. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи зазначена якась 

вартість довогору чи якийсь інший критерій міри. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, відповіла, що в 

даних договорах оплачується вартість інформаційних послуг згідно з 

завтвердженими тарифами: вартість у «Приміському житті»: 1кв. см 

друкованого тексту – 5 грн.без ПДВ, за розміщення світлин - …..без ПДВ, що 

підтверджується актом виконаних робіт. 

Пленарне   засідання   сесії   залишила   депутат   районної ради 

Парфентієва Т.М.  

У роботі сесії беру участь 28 депутатів. 

14.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Комплексної  програми розвитку  

цивільного захисту населення  Житомирського району на 2017-2018 роки. 

Інформує: Янєв Ф.В. - начальник відділу житлово-комунального 

господарства   та  цивільного захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести змін до Комплексної  програми розвитку  цивільного 

захисту населення  Житомирського району на 2017-2018 роки. 

 (Рішення № 523 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 
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Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

   
15.СЛУХАЛИ: Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації 

проведення електронних торгів. 

Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, який запитав яка ціна 

договору. 

Садовська С. О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що районна рада за послуги не сплачуватиме - прибуток організацією, 

що проводитиме торги, буде отримуватися за рахунок учасників торгів, які є 

покупцями (компанія братиме відсоток, так звані комісійні,  із переможця). 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, сказав, що використання 

електронної системи торгів Прозоро згідно до законодавства відбувається 

відповідно до порядку реалізації пілотного проекту, в якому зазначено, що 

вічудження об’єктів спільної власності відбувається відповідно до постанови 

КМУ від 06.06.2007 р. №803, - в свою чергу у даній постанові зазначено, що 

реалізація майна відбувається  відповідно до порядку вічудження об’єктів 

державної власності, який  передбачає ряд заходів, у разі дотримання яких 

можна проводити їх реалізацію. 

 Рожко В.О., депутат районної ради, повідомив, що обговорювати 

процедуру відчуження державного майна недоцільно, оскільки питання стоїть 

про комунальне майно. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, сказав, що державне та 

комунальне майно у розріз тієї постанови, яку він озвучив, є одне й те ж саме, 

окрім того, зазнчив виступаючий, у ній зазначено як приймається рішення, як 

призначається експерт, як отримується згода на відчудження майна, які 

відомості мають бути подані - має бути поданий акт інвентаризації технічного 

стану і т.д. Наголосив на тому, що на сьогодні у нас є рішення, яке приймали на 

минулій сесії, відповідно до якого здійснюється реалізація комунального майна. 

Зауважив, що при укладені цього договору раойнна рада порушить сам порядок 

проведення торгів через Прозорро, оскільки він може бути дотриманий лише за 

умов дотримання вимог постанов КМУ, а положення раойнної ради (на думку 

виступаючого) не містить цих умов, тому він вважає укладення цього договору 

передчасним. Нгаолоси вна тому, що необхідно привести у відповідність до 

вимог КМУ положення районної ради про реалізацію майна і лише після цього 

проголосувати за укладення цього договору – інакше (за словами виступаючого) 
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взагалі не можливо буде нічого продати, оскільки не буде дотримано вимог, які 

передчабені пілотним проектом Прозоро. 

 Садовська С. О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради, 

повідомила, що відповідно до цього рішення пропонується внести  певні зміни і 

у прийняті раойнною радою положення,  і ці зміни передбачені постановою 

КМУ №717. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав де ці рішення. 

 Садовська С. О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради, 

відповіл, що ці зміни були прийняті на минулій сесії. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що у тому рішенні не 

передбачені ці зміни, оскільки Постановою КМУ від 06.06.2007 р. №803 

передбачено, що  для отримання згоди на відчуження майна необхідні: 1) 

техніко-економічне обґрунтування; 2) відомості про об'єкт; 3) акт інвентаризації 

основних фондів; 4) акт технічного стану майна;5) висновок про вартість 

майна;6) відомості про наявність обтяжень; 7) протоколи, а отже Замовник має 

виконати ряд дій, а також передбачено порядок призначення експертів та інше. 

 Садовська С. О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради, 

повідомила, що всі постанови носять рекомендаційний характер, і при розробці 

даного рішення керувались постановою КМУ №717, тому в цьому договорі не 

вбачає нічого протизаконного, або неправомірного, або недотримання порядку. 

Звернулась до Котвицбкого С.В., щоб він надав конктренті пропозиції щодо 

договору. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, вніс пропозицію затвердити 

точно такий порядок, який передбачено постановою КМУ від 06.06.2007 р. 

№803, оскільки, як зазначив виступаючий, «у п.5 порядку реалізації пілотного 

проекту щодо організації електронних торгів (аукціонів) з використанням 

електронної торгової системи ProZorro.Продажі зазначено: прийняття рішення 

про відчуження майна здійснюється відповідно до Порядку відчуження об’єктів 

державної власності, затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 

6 червня 2007 р. №803, тобто відчуджувати  з застування пілотного проекту 

можливо лише те майно, яке відповідає вимогам зазначеної постанови». 

 Білецький О.М., заступник голови районної ради, зазначив, що обласна 

рада пішла таким шляхом - вони консультувались з Фондом держмайна, з 

іншими органами державної влади, які контролюють продаж таких об’єктів, і 

рекомендували застосовувати ту постанову, яка є сьогодні чинна. 

 Стах В.М., депутат районної ради, повідомив, що якщо  наш підзаконний 

акт не буде відповідати постанові чи розпорядженню Кабміну, він буде 

оскаржений і в суді це рішення буде скасовано. Вніс пропозицію перенести 

розгляд даного питання на кінець засідання з метою його уточнення. 

         Крутій С.Г., голова районної ради, поставив на голосування пропозицію 

Стаха В.М. про перенесення на кінець пленарного засідання питання «Про 

затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення електронних 

торгів». 

http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/ed20120408#n189
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/ed20120408#n194
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/ed20120408#n194
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/paran9#n9
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/paran9#n9
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ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд питання «Про затвердження Договору про 

взаємодію щодо організації проведення електронних торгів» на кінець 

пленарного засідання. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про делегування повноважень відділу освіти Житомирської 

районної державної адміністрації відповідно до Закону України «Про освіту». 

Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Делегувати відділу освіти Житомирської районної державної 

адміністрації повноваження щодо забезпечення прозорості та інформаційної 

відкритості закладів освіти району. 

 (Рішення № 524 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної 

ради. 

Інформує: Садовська С. О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до складу Тендерного комітету районної ради 

(Рішення № 525 додається). 
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        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до складу комісії з питань поновлення прав 

реабілітованих Житомирської районної ради. 

Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Внести змін до складу комісії з питань поновлення прав 

реабілітованих Житомирської районної ради.  

(Рішення № 526 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення районної ради 1 сесії 7 скликання 

№7 від 02.12. 2015р. «Про обрання складу постійних комісій районної ради». 

Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зачитав заяву нообраного 

депутата районної ради Станівславова О.В. про включення його до складу 

постійної комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних 

відносин та екології та заяву депутата раойнної ради Журавля Г.М. про його 

перехід до складу постійної комісії з питань бюджету та комунальної власності 

районної ради. Також повідомив, що постійною комісією з питань законності, 

правопорядку і прав людини, депутатської етики, забезпечення двляьності 

депутатів та місцевого самоврядування рекомендовано визначити загальний 
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склад кожної з постійних комісії районної ради у кількості не більше 11 

депутатів. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до складу  постійних комісій районної ради та 

визначити загальний склад кожної з постійних комісії районної ради у кількості 

не більше 11 депутатів. 

 (Рішення № 527 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М.,   Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  О.П., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко 

В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Вербило Л.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Регламенту Житомирської районної ради 7 

скликання. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Регламенту Житомирської районної ради 7 

скликання. 

 (Рішення № 528 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

21.СЛУХАЛИ: Про угоду між районною радою та Станишівською сільською 

радою об'єднаної територіальної громади. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Завтердити угоду між районною радою та Станишівською 

сільською радою об'єднаної територіальної громади. 

(Рішення № 529 додається).  
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      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22.СЛУХАЛИ:  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови районної ради: від 09 

листопада 2017 року № 112-ОД «Про  внесення змін до розпорядження голови 

районної ради № 97-ОД від 04.10.2017р.»; від 09 листопада 2017 року № 113-ОД 

«Про виплату адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»; від 15 листопада 2017 року № 116-ОД «Про 

виплату адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»; від 24 листопада 2017 року № 121-ОД «Про 

виплату адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»; від 04 грудня 2017 року № 126-ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 12 грудня 2017 року № 130-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень». 

(Рішення № 530 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

23.СЛУХАЛИ: Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

Інформує: Мірошниченко Ю.О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  
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ВИРІШИЛИ: Затвердити план роботи районної ради на перше півріччя 2018 

року (Рішення № 531 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24.СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна 

територіальних громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 

році. 

Інформує: Уницький С.О. - головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

 Зазначив, що мова йде про об’єкт, який розміщений у с.В.Піч – 

приміщення аптеки; даний об’єкт було включено у перелік об’єктів, що 

підлягають рпиватизації у 2017 року, але, у зв’язку з тим, що рішення у 2017 

році не реалізовано, пропонується включити його до переліку об'єктів 

нерухомого майна територіальних громад сіл, селищ району, що підлягають 

приватизації у 2018 році. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи є 

відповідне звернення керівника аптеки з обгрутуванням чому недоцільно надалі 

використовувати це пріщення аптеки. 

Уницький С. О., головний спеціаліст з питань комунальної власності 

відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, відповів що немає. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що відповідно до 

Порядку, до переліку об’єктів приватизації можна включати об’єкти, якщо є 

обгрунтування надане керівником того закладу. 

Уницький С. О., головний спеціаліст з питань комунальної власності 

відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, зазначив, що є лист керіника аптеки про те, 

що вона не заперечує про продаж даного приміщення, оскільки його дуже важко 

утримувати і цей об’єкт всім депутатам відомий. 

         Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що цей об’єкт ще не 

продається, а лише вноситься  в перелік об'єктів нерухомого майна 

територіальних громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 

році. 
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        Білецький О.М., заступник голови районної ради, висловив припущення 

щодо можливої доцільності передачі цього приміщення Високопічській сільській 

раді. 

 Маслов А.А., В.Пічський сільський голова, повідомив, що їм це 

преміщення не потрібне, у них на балансів вистачає своїх об’єктів. Сказав, що у 

даному приміщенні працює приватний підприємець, яка утримує територію 

навколо та саме приміщення у більш пристойному стані, але вона не може 

зробити більше, бо це не її власність. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити перелік об'єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 році. 

 (Рішення № 532 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 22 ( Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  О.П., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко 

В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О.)  

 «Проти» - 2 (Білецький О.М., Котвицький С.В.). 

«Утримались» - 4 (Козел В.В., Медведюк О.В., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25.СЛУХАЛИ: Щодо оцінки майна, яке підлягає відчуженню. 

Інформує: Уницький С.О. - головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

Зазначив, що даним проектом рішення пропонуєть доповнити Положення 

про порядок про відчуження майна, шо перебуває у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, словами «Оцінка 

майна, що пропонується до відчуження, проводиться на конкурсних засадах та 

про те, що при конкурсному відборі суб’єктів оціночної діяльності 

застосовувати Положення про конкурсний відбір суб’єктів оціночної діяльності, 

затверджене наказом Фонду державного майна України від 31.12.2015 року 

№2075. Також зазначив, що необхідно створити конкурсну  комісію, яка 

обиратиме оцінювача. Проінформував, що відповідно до вимог Фонду 

Держмайна комісія складатиметься із 10  членів та голови і секретаря комісії. 

Повідомив, що  постійною комісією з питань бюджету і комунальної власності 

до складу комісії рекомендовано 8 членів комісії зі складу депутатів, а саме:  

Медведюка О.В., Парфентієву Т.М., Загладька В.М., Гречка А.К., Голік Т.І., 

Мусійчука Р.М., Попова В.Г. та Назарчука А.Л. Голову та секретаря комісії 

бюджетна комісія рекомендувала визначити рішенням сесії. 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, який вніс 

пропозицію змінити кількісний склад комісії: 9 або 11 чоловік. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, повідомив, що законодавчо 

визначено термін «приватизація» – це продаж комунального або державного 

майна, і якщо ми майно відчуджуємо майно – значиить ми здійснюємо 
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приватизацію, а якщо ми здійснюємо приватизацію, то вступає в силу закон про 

малу приватизацію. В цьому законі і у Положенні, затвердженого постановою 

КМУ №307, чітко зазначено який має бути порядок.Оцінка на конкурсних 

засадах там теж міститься. Озвучив пропозицію щодо прийняття положення про 

відчудження комунального майна, яким  буде передбачено та враховано вимоги 

закону про малу приватизацію та постанови КМУ №307. 

 Голік Т.І., депутат районної ради, внесла пропозицію обрати головою 

конкурсної комісії Уницького С.О. 

 Уницький С.О., депутат районної ради, заявив що не має бажання бути 

головою, оскільки він фактично веде всю документальну роботу, і йому тому 

доцільніше буде бути секретарем цієї комісії. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що чинним 

положенням про віджудження майна та його утримання не передбачено 

проведення оцінки майна на конкурсних засадах – тому запроопнував, що  якщо 

раойнна рада хоче прийняти це рішення, то потрібно внести зміни хоча б у те 

положення. 

 Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

зазначила у цьому рішенні першим пункотом є внесення зміни до Положення 

про порядок відчуження майна, шо перебуває у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, а саме щодо оцінки 

майна на конкурсних засадах. 

 Голік Т.І., депутат районної ради, внесла пропозицію обрати головою 

комісії Білецького О.М. 

ВИРІШИЛИ:  Внести зміни до Положення про порядок відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та створити комісію з конкурсного відбору  суб’єктів 

оціночної діяльності. 

(Рішення № 533 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  О.П., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Михайлов 

А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Якімець А.В.) 

«Проти» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Утримались» - 2 (Білецький О.М.,  Шахова О.П.)  

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

26.СЛУХАЛИ: Про вилучення земельної ділянки із постійного користування 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради. 
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Інформує: Уницький С.О. - головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

Пропонується вилучити земельну ділянку за адресою: Житомирський 

район, с. Зарічани, вул. Цюрупи, 72, кадастровий номер: 

1822082500:02:001:1515, площею 0,0682 га. – під приміщенням амбулаторії, у 

зв’язку з утворенням Станишівської ОТГ та передачею їм будівель та 

приміщень закладів охорони здоров’я. 

ВИРІШИЛИ: Вилучити земельну ділянки із постійного користування 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради. 

 (Рішення № 534 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27.СЛУХАЛИ:  Про безоплатну передачу земельної ділянки із спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району до комунальної власності 

Станишівської сільської ради. 

        Інформує: Уницький С.О. -  головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради                                                                                

ВИРІШИЛИ: Безоплатно передати земельну ділянку за адресою: 

Житомирський район, с. Зарічани, вул. Цюрупи, 72, кадастровий номер: 

1822082500:02:001:1515, площею 0,0682 га. із спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ району до комунальної власності Станишівської сільської 

ради. 

 (Рішення № 535 додається).  

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

28.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га, 

яка надається в оренду гр. Лук'янчуку М. М. для ведення фермерського 

господарства (01.02) на території Сінгурівської сільської ради (за межами 

населеного пункту). 

Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин  та  екології 

     Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

10%. 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин  та  

екології, зазначив, що він не проти, і за ті всі роки, які не було погодження, 

можна встановити і 12%. 

 Результати голосування за те, щоб затвердити технічну документацію по 

визначенню нормативної грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 

50 га, яка надається в оренду для  ведення фермерського господарства 

Лук’янчуку  Миколі Миколайовичу на території Сінгурівської сільської ради із 

розміром орендної плати 10%: 

«За» - 16 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Гречко А.К., Давидов А.В., Загладько 

В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Попов В.Г., Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Якімець А.В.) 

 «Проти» - 1 (Медведюк О.В.) 

«Утримались» - 10 (Голік Т.І., Гребенюк  О.П., Журавель Г.М., Крутій С.Г., 

Котвицький С.В., Лихотворик А.П., Оржехівський В.М., 

Рєбдєв Я.А.,  Уницький С.О., Шахова О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Рішення не прийнято.  

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50 га, яка надається в 

оренду для  ведення фермерського господарства Лук’янчуку  Миколі 

Миколайовичу на території Сінгурівської сільської ради та рекомендувати 

Головному управлінню Держгеокадастру у Житомирській області при укладенні 

договору оренди встановити орендну плату  у розмірі  12 %  від нормативної  

грошової оцінки  даної земельної ділянки. 

(Рішення № 536 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 20 (Білецький О.М.,   Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  О.П., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко 

В.М., Козел В.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Рєбдєв Я.А.,  Станіславов О.В., 

Стах В.М., Уницький С.О., Якімець А.В.). 



31 

 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 7 (Котвицький С.В., Вербило Л.В., Крутій С.Г., Попов В.Г., 

Рожко В.О., Томілкіна В.П.,  Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га, 

яка надається в оренду гр. Лук'янчуку М. М. для ведення фермерського 

господарства (01.02) на території Сінгурівської сільської ради (за межами 

населеного пункту). 

Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу,  земельних відносин  та  екології 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 50 га, яка надається в 

оренду для  ведення фермерського господарства Лук’янчуку  Миколі 

Миколайовичу на території Сінгурівської сільської ради та рекомендувати 

Головному управлінню Держгеокадастру у Житомирській області при укладенні 

договору оренди встановити орендну плату  у розмірі  12 %  від нормативної  

грошової оцінки  даної земельної ділянки. 

 (Рішення № 537 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 23 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький 

С.О., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Котвицький С.В., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

30.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, що передається в оренду ТзОВ «ПОЛІССЯ 

ЗЕРНОПРОДУКТ», загальною площею 6,5924 га. для розміщення та 

експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості (11.02) на території 

Станишівської сільської ради (поза межами населеного пункту). 

Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу,  земельних відносин  та  екології 

Зазаначив, що комісією даний проект рішення погоджений та 

рекомендовано встановити орендну плату в розмірі 3%. 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин  та  

екології, запитав чи відомо де зареєстрований даний суб’єкт господарювання. 
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 Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що підприємство 

зареєстроване у м.Київ. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки, що передається в оренду ТзОВ «ПОЛІССЯ 

ЗЕРНОПРОДУКТ», загальною площею 6,5924 га,  для розміщення та 

експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості (11.02) на території 

Станишівської сільської ради  та рекомендувати Житомирській обласній 

державній адміністрації при укладенні договору оренди встановити орендну 

плату  у розмірі  3 %  від нормативної  грошової оцінки  даної земельної ділянки.  

(Рішення № 538 додається).  

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В., Оржехівський В.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельних ділянок, загальною площею 20,2452 га, 

які перебувають в оренді ТОВ «Украгротехтрейд» для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва на території Садківської сільської ради 

(поза межами населеного пункту).  

Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу,  земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією даний проект рішення погоджений та 

рекомендовано встановити орендну плату у розмірі 7%. 

ВИСТУПИЛИ: Рожко В.О., депутат районної ради, зазначив, що він не 

зацікавлена особа, але працював у сільській раді і мав змогу співпрацювати з 

цією людиною: підприємтсво завжди допомогає школі, спіпрацює з громадою - 

це порядні підприємці, які потрібні в державі. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки земельних ділянок, загальною площею 20,2452 га,  які 

перебувають в оренді ТОВ «Украгротехтрейд», для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва на території Садківської сільської ради та 

рекомендувати Головному управлінню Держгеокадастру в Житомирській 

області при укладенні договору оренди встановити орендну плату  у розмірі  7 %  

від нормативної  грошової оцінки  даних земельних ділянок.  

 (Рішення № 539 додається).  
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     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

32.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 0,7628 га, яка передана в 

оренду громадянам Дідику А.С. та Тарасевичу Я.А. для іншого 

сільськогосподарського призначення – 01.13 (обслуговування комплексу 

складів-зерносховищ), розташованої на території Сінгурівської сільської ради 

(поза межами населеного пункту).  

Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу,  земельних відносин  та  екології 

Зазаначив, що комісією даний проект рішення погоджений та 

рекомендовано встановити орендну плату в розмірі  10%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки, загальною площею 0,7628 га,  яка передана в оренду 

громадянам Дідику Анатолію Степановичу та Тарасевичу Ярославу 

Анатолійовичу для іншого сільськогосподарського призначення – 01.13 

(обслуговування комплексу складів-зерносховищ), розташованої на території 

Сінгурівської сільської ради та рекомендувати Головному управлінню 

Держгеокадастру в Житомирській області при укладенні договору оренди 

встановити орендну плату  у розмірі  10 %  від нормативної  грошової оцінки  

даної земельної ділянки.  

 (Рішення № 540 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 
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33.СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови райдержадміністрації: від 

08.11.2017 № 674 „Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік”, від 

16.11.2017 № 712 „Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік”, від  

21.11.2017 № 717 „Про внесення змін до розпорядження райдержадміністрації 

від 10.10.2017 № 591”, від 22.11.2017 № 720 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 22.11.2017 № 722 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 01.12.2017 № 749 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 04.12.2017 № 755 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 05.12.2017 № 765 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 06.12.2017 № 769 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 13.12.2017 № 787 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 13.12.2017 № 788 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 13.12.2017 № 789 „Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік”, від 13.12.2017 № 790 „Про внесення змін до розпоряджень 

голови райдержадміністрації”, від 15.12.2017 № 799 „Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік”, від 18.12.2017 № 807 „Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік”, від 18.12.2017 № 808 „Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік”, від 18.12.2017 № 809 „Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік”,  від 20.12.2017 № 819 „Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік”. 

(Рішення № 541 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

34.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації - текст інформації додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Загладько В.М., депутат районної ради, який повідомив, що 

Станишівська сільська рада  повернула невикористані кошти у сумі 196 000 грн., 

направлені ним на капітальний ремонт будинку культури (термосанацію), і він 

спрямовує кошти у сумі 30 000 грн. на надання матеріальних допомог двом 

жителям, які до нього звернулись. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що на бюджетній комісії 

голова райдержадміністрації пообіцяв, що кошти, які залишились невикористані 



35 

 

депутатами у 2017 році, не  будуть входити у суму коштів 30% на 70%, надану 

для розподілу у новому році, а будуть спрямовані за новими зверненнями 

депутатів.  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районного бюджету на 2017 рік. 

 (Рішення № 542 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 

04.11.2016р. №203  «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

Інформує: Крутій С.Г.-  голова районної ради 

Заначив, що розподіл коштів депутатами районної ради здійснюватиметься 

на видатки згідно чинного бюджетного законодавства за виключенням видатків, 

пов’язаних із наданням матеріальної допомоги та видатків на потреби 

Станишівської, Тетерівської об'єднаних територіальних громад – це висновки та 

рекомендації постійної комісії з питань бюджету і комунальної власності. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., який зазначив, що відповідно до зазначеного 

рішення, невикористані кошти депутатом Загладьком В.М. в сумі 166 000 грн. не 

можна буде вже спрямувати на Станишівську ОТГ. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що за рахунок 30% ні, а от за 

рахунок квоти райдержадміністрації це буде можливим. 

 Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що кожен депутат 

районної ради має право формувати порядок денний, в тому числі і по 

виділенню коштів незалежно від визначеної квоти 30% чи 70%. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 7 сесії районної ради 7 скликання від 

04.11.2016 р. №203 «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

 (Рішення № 543 додається).  

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Якімець А.В.) 
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 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В., Шахова О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

36.СЛУХАЛИ: Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації - текст інформації додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депута районної ради, який сказав, що є закон 

«Про доступ до публічної інформації», зокрема ч.3 ст.15, яка чітко визначає, що 

рішення такого характеру мають бути оприлюднені за 20 робочих днів до 

прийняття рішення. Запитав де і коли було оприлюднено проект рішення про 

районний бюджет на 2018 рік. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що  показники бюджету надходять із запізненням. Повідомила, що 

проект бюджету оприлюднювався на офіційному веб-сайті районної ради. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що інформація про розподіл 

субвенції з державного бюджету прийшла за три дні до сесії, а прийняти їх ми 

зобов’язані. 

Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що процедура прийняття 

порушена, але прийняти бюджет ми маємо, оскільки терміни для прийняття 

місцевого бюджету спливають. 

Рожко В.О., депутат районної ради, наголосив на вимогах Бюджетного 

кодексу України щодо прийняття бюджетів. 

Котвицький С.В., депута районної ради, звернувся з проханням доповісти 

про  розподіл коштів на розвиток спорту, а саме: скільки виділено на приватні 

спортивні заклади і скільки на наші комунальні. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що на галузь фізичної культури і спорту виділено в цілому 1 831,4 тис. 

грн., на проведення навчально-тренувальних зборів та змагань – 52 тис. грн., 

фінансування за якими буде здійснюватися через сектор у справах сім’ї, молоді 

та спорту РДА; утримання дитячо-юнацької спортивної школи у 

Новогуйвинську 932,2 тис. грн., фінансова підтримка ДЮСШ  ВФСТ «Колос» - 

562,2 тис. грн. і районній організації ВФСТ «Колос» - 285,1 тис. грн. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зауважив, що 1 831,4 тис. грн. на 

все, з яких на Новогуйвинську ДЮСШ 932,2 тис., а все решта приватним, за 

виключенням 52 тис. на тренувальні збори. Запитав скільки тренерів працює у 

районній організації  ВФСТ «Колос»? 

Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», директор ДЮСШ  

ВФСТ «Колос», відповів, що у ДЮСШ працює 10 тренерів, бухгалтер і на 0,5 ст. 

директор. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, наголосив на тому, що його 

питання стосувалося кількості тренерів саме у районній організації  ВФСТ 

«Колос». 

Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», директор ДЮСШ  

ВФСТ «Колос», відповів, що у районній організації ВФСТ «Колос» тренерів 

немає, є лише фахівець, бухгалтер і голова. 
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Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав, хто займає керівні 

посади у районній організації ВФСТ «Колос» та ДЮСШ  ВФСТ «Колос». 

Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», директор ДЮСШ  

ВФСТ «Колос», відповів, що ці посади займає він, на що є погодження 

вищестоящої організації. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що заробіна плата 

закладена в обох організаціях  на одну і ту ж фізичну особу Бойка В.В. 

Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», директор ДЮСШ  

ВФСТ «Колос», відповів, що так, але у  ДЮСШ  ВФСТ «Колос» 0,5 ставки і на 

це є дозвіл обласної організації. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, повідомив, що головою 

райдержадміністрації у ЗМІ було заявлено, що немає можливості утримувати з 

районного бюджету громадські організацї, тим паче ті, у яких відсутні тренери, 

але у цьому бюджеті передбачено утримання громадської організації з 

районного бюджету, яка не має  жодного тренера. Запитав яким чином ця 

організація буде надавати послуги по розвитку спорту? 

Рожко В.О., депутат районної ради, зазначив що ці питання не мають 

ніякого відношення до питання  порядку денного, і хтось постійно лобіює свої 

власні інтереси у галузі спорту і здійснює тиск на інших при прийнятті бюджету. 

Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи фінансувалося з 

районного бюджету  у 2017 році територіальне стоматологічне об’єднання і у 

якій пропорції з державного та районного бюджетів. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що територіальне стоматологічне об’єднання утримується за рахунок 

коштів медичної субвенції з державного бюджету та коштів районного бюджету, 

а у цьому році на лікувальне відділення та відділення зубопротезування надають 

кошти також і об’єднані територіальні громади. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи складено цей бюджет 

відповідно до програмно-цільового методу? 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що так – це відображено у додатку 3 до рішення. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, повідомив що ст.20 Бюджетного 

кодексу України передбачено, що програма повинна містити кількісні та якісні 

показники, які визначають результат її виконання, та попросив назвати ці 

показники при врахуванні видатків на розвиток спорту. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що ці показники визначені галузевими наказами і після затвердження 

бюджету всі галузі складають паспорти бюджетних програм, і у цих паспортах 

затверджуються такі показники. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що є Прорама розвитку 

фізичної кульутри та спорту, яка не містить ні якісних, ні кільксних показників. 

Запитав яким чином фінансується дана програма. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла, що у самій програмі цього немає, лише після затвердження бюджету 

складається паспорт бюджетної прорами, який  затверджується та подається на 

фінансування у казначейство. 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити районний  бюджет на 2018 рік. 

 (Рішення № 544 додається).  

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

37.СЛУХАЛИ: Про звітність депутатів Житомирської районної ради 7 

скликання перед виборцями. 

       Інформує: Вербило Л.В. – голова постійної комісії з питань законності, 

правопорядку  і прав людини, депутатської етики,  забезпечення діяльності 

депутатів та місцевого самоврядування 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання. 

 (Рішення № 545 додається).  

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 27 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Котвицький С.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

39.СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення трудового колективу Державного 

підприємства «Житомирське лісове господарство» та звернення до Верховної 

Ради України, Кабінету Міністрів України, Комітету Верховної Ради України з 

питань екологічної політики, природокористування та ліквідації наслідків 

Чорнобильської катастрофи, Житомирської обласної ради, Житомирської 

обласної державної адміністрації про недопущення реалізації «Стратегії 

реформування лісового господарства на період до 2022 року», схвалену 16 

листопада 2017 року Кабінетом Міністрів України. 

       Інформує: Карчевський Р.А. – депутат районної ради,  директор 

Державного підприємства  «Житомирське лісове господарство» 
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Оголосив про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді даного 

питання, оскільки є керівником даного підприємства, але виступає за 

дорученням та від імені трудового колективу підприємства. Зачитав текст 

звернення та повідомив, що дане рішення було погоджено постійною комісією з 

питань розвитку агропромислового комплексу, земельних вдіносин та екології. 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України, Комітету Верховної Ради України з питань екологічної 

політики, природокористування та ліквідації наслідків Чорнобильської 

катастрофи, Житомирської обласної ради, Житомирської обласної державної 

адміністрації про недопущення реалізації «Стратегії реформування лісового 

господарства   на   період   до   2022 року»  та   доручити голові районної ради 

Крутію С. Г. підписати та надіслати дане звернення адресатам.  

(Рішення № 546 додається).  

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 24 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  

Уницький С.О., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Медведюк О.В., Шахова О.П.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

39.СЛУХАЛИ: Про підтримку звернення депутатів Новоград-Волинської 

районної ради. 

         Інформує: Козел В.В.  - заступник голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу,  земельних відносин  та  екології – 

зачитав текст звернення. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення депутатів Новоград-Волинської   районної 

ради до Житомирської обласної ради, Житомирської обласної державної 

адміністрації, районних та міських рад Житомирської області щодо відновлення 

на всій території України посад інспекторів  з відомчої реєстрації та зняття з 

обліку тракторів, самохідних шасі, самохідних сільськогосподарських дорожньо-

будівельних і меліоративних машин, сільськогосподарської техніки, інших 

механізмів.  

(Рішення № 547 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Котвицький С.В., Назарчук 

А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  

Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький 

С.О., Шахова О.П.,  Якімець А.В.) 
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 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Медведюк О.В., Журавель Г.М.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 
40.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік». 

       Інформує: Собко Т.Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання. 

(Рішення № 548 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято прийнято 

більшістю голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Котвицький С.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П.,  Уницький С.О.,  Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

41.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

        Інформує: Собко Т.Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, затвердивши її у 

кількості 354,5 штатних одиниць. 

(Рішення № 549 додається).  

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк   

                  О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський  

                  Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г.,  

                  Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

                  Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                  Томілкіна В.П.,  Уницький С.О.,  Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.).        

Результати поіменного голосування додаються. 
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42.СЛУХАЛИ: Про затвердження договору про надання освітніх послуг між 

відділом освіти Житомирської райдержадміністрації та Станишівською 

сільською радою.  

        Інформує: Давиденко С.О. – начальник відділу освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: (Рішення № 550 додається).  

          За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К.,  

                   Гребенюк О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М.,  

                   Карчевський Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г.,  

                   Лихотворик А.П., Котвицький С.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т.,  

                   Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О.,  

                   Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  Уницький С.О.,  

                   Шахова О.П., Якімець А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 
43.СЛУХАЛИ:  Про погодження проектів договорів. 

         Інформує: Мирна І.О. – начальник сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, який зазначив, що цей 

договір також не містить жодних якісних та кількісних показників, а відповідно 

до умов договору організація звітує 1 раз в рік, а відповідно до програми має 

звітувати щомісяця - тому є певні суперечності. Вніс пропозицію доповнити 

договір якісними та кількісними показниками. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання та погодити проекти 

договорів. 

(Рішення № 551 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  

О.П., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Котвицький С.В., Назарчук А.Л., Оржехівський В.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна 

В.П.,  Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Нижник В.Т.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.).        

Результати поіменного голосування додаються. 
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44.СЛУХАЛИ:  Про звернення до сільських рад об’єднаних територіальних 

громад Житомирського району щодо підтримки розвитку фізичної культури і 

спорту. 

         Інформує: Мирна І.О. – начальник сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Уницький С.О., депута районної ради, зазначив, що у с.Лука був 

гурток від КУ «Дитячо-юнацький клуб фізичної підготовки «Орбіта», вніс 

пропозицію доповнити зверненням щодо КУ «Дитячо-юнацький клуб фізичної 

підготовки «Орбіта». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання, згідно якого звернутися до 

сільських рад об’єднаних територіальних громад Житомирського району щодо 

підтримки розвитку фізичної культури і спорту. 

(Рішення № 552 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Білецький О.М.,   Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк  О.П., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко 

В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Котвицький С.В., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А.,  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  

Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Медведюк О.В., Гречко А.К.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

15.СЛУХАЛИ: Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації 

проведення електронних торгів. 

      Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради 

  Зазначила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» у вас є набагато ширші повноваження щодо 

розпорядження комунальним майном територіальних громад, ніж державним 

майном. На минулій сесії було прийнято рішення щодо  відчудження майна з 

через систему електроних торгів з  використанням електронної системи 

«Прозоро.Продажі», яке передбачало внесення змін до Положення про порядок 

відчудження майна. Всі зміни були чітко розписані у пояснювальній записці, і ви 

за це проголосували ще на минулій сесії. При розробці проекту рішення «Про 

затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення електронних 

торгів» ми керувалися постановою КМУ №717 «Про реалізацію пілотного 

проекту щодо раелізації електронних торгів, аукціонів з використанням торгової 

елктрнонної системи «Прозоро.Продажі», відповідно до п.4 якої зазначено, що у 

разі продажу об’єктів державної власності (матеріальних активів, які відповідно 

до законодавства визнаються основними фондами (засобами)), шляхом 

проведення електронного аукціону з використанням електронної торгової 

системи ProZorro.Продажі положення пунктів 13 і 15 розділу «Загальні вимоги 

http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/paran86#n86
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/803-2007-%D0%BF/paran94#n94
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щодо процедури відчуження майна», розділів «, “Умови участі покупців в 

аукціоні» та пункту 45, абзацу четвертого пункту 47 розділу «Розрахунки за 

придбане майно» Порядку відчуження об’єктів державної власності, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 6 червня 2007 р. № 

803, на яку посилається депутат Котвицький С.В., на період дії пілотного 

проекту не застосовуються. 

ВИСТУПИЛИ:  Котвицький С.В., депутат районної ради, який зазначив, що у 

п.5 Порядку написано, що прийняття рішення про відчуження майна 

здійснюється відповідно до Порядку відчуження об’єктів державної власності, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 6 червня 2007 р.      

№ 803. 

 Садовська С. О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що відповідно до постанови №803 багато органів місцевого 

самоврядування розробляли свої  положення про організацію відчуження майна і 

Положення нашої районної ради було раніше розроблено на підставі цієї ж 

постанови.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання. 
(Рішення № 553 додається).  

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 23 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк  О.П., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л.,  

                  Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А.,   

                  Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,   

                  Уницький С.О., Якімець А.В.) 

«Проти» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Утримались» - 2 (Білецький О.М.,  Шахова О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

П’ятнадцяту сесію головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено 

закритою. 

  

          Звучить гімн. 

 

 

 

  

Голова районної ради                                                                С.Г. Крутій        

 

 

 

 

 
Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 
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